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z  o b s a h u  č í s l a  —

I N V E S T I Č N Í  A K C E  M Ě S T A

Město Opočno stále využívá možností čerpání dotací z evrop-
ských fondů. Je pravda, že je to velmi zatěžující pro rozpočet 
města, ale díky dotacím se městu daří realizovat akce, na kte-
ré by z vlastních zdrojů nestačilo.
 Dokončena je rekonstrukce Zámecké ulice a Trčkova ná-
městí. Tato akce byla fi nancována z Regionálního operační-
ho programu. V současné době jsou v realizaci tři významné 
akce fi nancované z Fondu soudržnosti a Státního fondu ži-
votního prostředí.

Intenzifi kace ČOV a vybudování 
kanalizačních řádů Opočno

Již v loňském roce byla zahájena rekonstrukce čistírny od-
padních vod na Vodětíně. Jedná se o největší akci, kterou 
město realizuje. Hodnota projektu je přibližně 66 milionů Kč. 
Tato akce by měla být ukončena do 15. listopadu letošního 
roku. Rekonstrukce takového provozu je velmi složitá, proto 
mělo město i provozovatel obavy, jestli tento omezený pro-
voz zvládne likvidaci odpadních vod z města i mlékárny. Ale 
nyní, kdy je provoz čistírny omezen na polovinu, při stejném 
objemu odpadních vod na vstupu, je jasné, že rekonstrukce 
zajistí nižší hodnoty znečištění na výstupu a dosahuje velmi 
dobrých výsledků již při omezeném provozu. Dodavatelem 
je Sdružení fi rem VCES a Hakov, administrátorem dotace je 
fi rma DABONA s. r. o.

Akce Zateplení budovy MŠ Jana Pitry čp. 654 v Opočně 
a Zateplení budovy ZŠ čp. 313 v Opočně

V letošním roce byly zahájeny další dvě významné akce – za-
teplení budovy Mateřské školy Opočno a budovy čp. 313 
Základní školy Opočno. Největší objem prací na vnitřních 
částech budov probíhal v době letních prázdnin, ale práce se 
protáhnou až do podzimních měsíců. 
 Rekonstrukci budovy MŠ provádí fi rma RGS – Stavební 
společnost, s. r. o. z Lukavice. Administrátorem dotace je fi r-
ma DABONA s. r. o. Práce byly zahájeny v červnu, v současné 
době jsou dokončovány práce na vnitřních prostorech MŠ, je 

dokončena výměna oken a zatepluje se druhá budova. Práce 
budou dokončeny nejdéle do konce letošního roku. Bohužel  
jsou děti MŠ opět omezeny pracemi, které zde probíhají, ale 
v současné době, kdy jsou energie stále dražší, je snižování 
energetické náročnosti budov nutností. 
 Snížení energetické náročnosti, ale i zlepšení tepelných 
podmínek v třídách ZŠ bylo důvodem pro tuto akci, při které 
dojde k výměně oken a zateplení. I zde jsou práce ve vnitř-
ních prostorách školy včetně výměny oken hotové do konce 
prázdnin. Celé dílo bude dokončeno nejdéle do konce roku. 
Dodavatelem stavby je fi rma MATEX HK s. r. o. a i zde je ad-
ministrátorem fi rma DABONA s. r. o.

Děkujeme všem, kterých se tyto akce dotknou, za pochopení 
a ředitelkám obou zařízení za spolupráci, protože pro provoz 
obou zařízení jsou probíhající rekonstrukce velmi zatěžující.  
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z p r á v y  z  r a d n i c e  —

Místní poplatek za svoz komunálního odpadu 
za rok 2011 – upozornění

Připomínáme občanům, kteří dosud nezaplatili poplatek za 
svoz komunálního odpadu na rok 2011, že termín zaplacení 
je do 30. 9. 2011.
 Cena poplatku za odpady je za osobu a rok 450 Kč. Po-
platek zaplaťte bezhotovostním převodem na č. účtu: 19-
1242059309/0800, VS 337+čp., nebo osobně na MěÚ v pří-
zemí na podatelně a to neprodleně, jinak přistoupí správce 
daně k jeho vymáhání dle zákona č. 280/2009 Sb. daňový řád 
(navýšení až o 200%). M. Hvězdová, HSFO

Seznam nálezů Městského úřadu Opočno

Ke dni 22. 8.2011 byly do podatelny odevzdány tyto nálezy: 

klíče1. 
dioptrické brýle s šedými obroučkami2. 
pouzdro na fotoaparát3. 
kniha s kšiltovkou a plyšovou kočkou4. 
zelenočerná látková peněženka5. 
černá peněženka6. 

Rovněž byla na území města Opočna nalezena a odchycena 
fena (kříženec béžové barvy), která je v současné době umís-
těna u náhradního majitele.
 Vlastníci výše uvedených věcí si je mohou vyzvednout v po-
datelně Městského úřadu Opočno v přízemí budovy. Nepři-
hlásí-li se vlastník do 6 měsíců od odevzdání věci, připadá věc 
do vlastnictví obce.  Alena Hrubá, referentka HSFO

s p o l e č e n s k á  k r o n i k a

V Í T Á M E  N O V É  O B Č Á N K Y :
Vít Fašánek 31. 3. 2011
Jan Snopek 7. 4. 2011
Tereza Klímová 22. 4. 2011
Václav Kyral 24. 4. 2011
Teodor Mrázek 25. 4. 2011
Lukáš Baláš 28. 4. 2011
Nela Kališová 29. 4. 2011
Jakub Stančík 30. 4. 2011
Filip Zelený 3. 6. 2011
Laura Mráziková 9. 6. 2011
Ester Vyskočilová 14. 6. 2011
Katka Procházková 16. 6. 2011

V Ý Z N A M N É  J U B I L E U M  O S L A V I L I :
Božena Vašková 11. 7. 1926
Bohumil Hvězda 17. 7. 1924
Jiří Flousek 19. 7. 1931
Marie Čepelová 22. 7. 1926 
Stanislav Bažant 6. 8. 1927
Eva Jelenová 14. 8. 1929 
Ladislav Růžička 16. 8. 1928 
Marta Moravcová 16. 8. 1927
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i n f o r m a c e  z  r a d y  —

Informace z jednání rady města
ze dne 8. a 28. srpna 2011 

— Kamerový systém na Trčkově a Kupkově náměstí – rada odsouhlasi-
la zadávací dokumentaci na kamerový systém pro sledování kašny a mla-
tové plochy na Trčkově náměstí a kašny s morovým sloupem na Kupkově 
náměstí.
— Pronájem kavárny v KND – rada rozhodla zveřejnit záměr na pro-
nájem kavárny v KND v rozsahu kuchyně, bar a prostor pro hosty. Rada 
klade důraz na vhodnost a udržitelnost podnikatelského záměru v prona-
jatém prostoru.
— Komunikace Švamberk – na základě výběrového řízení rada rozhodla 
zadat zakázku na opravu povrchu uvedené komunikace fi rmě  COLAS CZ 
a. s. Praha za cenu 355 095,60 Kč a pověřila starostu podpisem smlouvy.
— Úprava dopravního značení Družstevní a Palackého ulice – na zá-
kladě občanské žádosti o umístění značky „Obytná zóna“ a retardéru se 
rada zabývala úpravou a omezením provozu ve spodní části ulice Palacké-
ho, kde jsou umístěny kontejnery na tříděný odpad. Situace bude průběž-
ně monitorována a případně dojde k jejímu technickému řešení. 
— Komunikace „U Jána“ – v příštím roce chystá město Opočno investici 
do této lokality, která je odvislá od dotace, při které by měla být upravena 
i tato část komunikace. V současné době bude vyzván investor bytové vý-
stavby v Severním sektoru k úpravě této komunikaci do sjízdného stavu.
— Dozorčí rada TSMO – rada schválila smlouvy o výkonu funkce člena 
dozorčí rady těmto členům: Bc. Roman Mecner, Ing. Petr Dobýval, Zde-
něk Filip, Barbora Ležáková a Petr Smola DiS.
 více na www.opocno.cz
 Za RM Opočna připravil DS

Poděkování panu Fléglovi, paní Fillové 
a městu Opočno

Tímto bychom ze srdce chtěli poděkovat všem lidem, kteří se 
dne 29. 7. 2011 účastnili příprav a průběhu naší tajné svatby 
konané v Mariánském kostelíku v Opočně, kdy počátek úspě-
chu začal na MěÚ Opočno na matrice u paní Stejskalové. Mi-
mochodem váš kostelík je úžasný. Nečekané situace si s námi 
užila i paní Pavla Filová, kadeřnice, které děkujeme za vstříc-
nost. Obrovské díky patří našemu fotografovi panu Tomáši 
Fléglovi z Dobrušky. Jeho přístup k focení byl úžasný. Toto je 
vidět i na jeho fotografi ích, které jsou opravdu profesionální 
a hlavně nápadité (www.tomasfl egl.cz). 
 Vážený pane starosto, lidé ve vašem městě jsou milí, přátel-
ští a my se sem s manželem vždy rádi budeme vracet. 
 Děkujeme.
  Jaroslav a Petra Zbončákovi s Kristýnkou, Šluknov

Povinnost ohlášení držby psa 
a placení poplatků 

Bohužel i k nám do Opočna dorazil nešvar poslední doby, a to nerespek-
tovat oznamovací povinnost a neplatit poplatek za psa. Každý občan má 
podle obecně závazné vyhlášky povinnost oznámit správci poplatku držbu 
psa a uhradit za něj poplatek. Vznik poplatkové povinnosti je majitel psa 
povinen nahlásit do 15 dnů ode dne jejího vzniku. Poplatková povinnost 
majiteli psa vzniká v den, kdy pes dovršil věk 3 měsíce, případně v den, 
kdy se stal majitelem psa staršího tří měsíců. V případě, že poplatek není 
uhrazen včas, je městský úřad oprávněn požadovat příslušenství poplat-



 Další díl příběhů podle stejnojmenného seriálu.
– Kami Garcia: Kronika prokletých zaklínačů
 Fantasy příběh.
– P. C. Cast: Vyhořelá. Sedmý díl Školy noci.
– Melánie Perez: Naše planeta. Encyklopedie.
– Francesca Massa: Slavné vynálezy. Encyklopedie.
– Jan Palička:  
 Fotbalové hvězdy 2011 + 20 nejlepších Čechů a Slováků

Z Á Ř I J O V É  A K C E  V  K N I H O V N Ě

8. 9. – BURZA VYŘAZENÝCH KNIH – probíhá po celý 
čtvrteční den v otvírací době dospělého oddělení 8–12 hodin, 
13–17.30 hodin. Nabízíme přes tisíc titulů vyřazených knih 
z dospělého a dětského oddělení. Všechny milovníky knih sr-
dečně zveme!

26. 9. ve 13 hodin – TURNAJ V CVRNKÁNÍ KULIČEK 
– sraz před knihovnou a společný odchod do parku,  probíhá 
jen za příznivého počasí. 

Zábavné luštění – soutěž pro dětské čtenáře
Tvořivá dílna – zápich do květináče s motivy podzimu 
(probíhá po celý měsíc září na dětském oddělení knihovny).

N O V Ý  Š K O L N Í  R O K  J E  T A D Y

Tak nám to zase začíná, povzdechnou si žáci, rodiče a učitelé. Skutečně, 
prázdniny utíkají rychle. I když jak komu. Starším žákům se určitě zdají 
být velmi krátké a naopak od těch menších jsem se dozvěděla, že se nudí 
a už aby byla škola. To je ta relativnost vnímání času. 
 Nám pracovníkům školy tedy prázdniny prosvištěly velkou rychlostí. 
Naplánováno bylo hodně práce a díky úsilí všech se vše stihlo. 
 Takže na co, kromě získávání nových vědomostí a dovedností, se mo-
hou naši žáci těšit?
 Začnu největší akcí, za jejíž realizaci ještě jednou děkuji našemu zřizo-
vateli městu Opočnu, a to je výměna oken, vchodových dveří a zateplení 
budovy čp. 313 u pošty. Okna se stihla v termínu, zateplení ještě pokra-
čuje. Děkuji našim skvělým uklízečkám a kuchařkám, které pořád znovu 
a znovu uklízely a uklízely. Už se těšíme na to teploučko v zimě. Nutno 
dodat, že realizaci provádí fi rma Matex z Hradce Králové, stavební dozor 
zajišťuje fi rma Dabona. Až odstraní lešení, můžete na této budově vidět 
letopočet 1901. Pěkný dárek tedy dostala bývalá měšťanská škola chla-
pecká ke svým stodesátým narozeninám. Původně jsme plánovali toto 
výročí pořádně oslavit, ale protože v září, kdy byl základní kámen budovy 
položen, bude stát ještě lešení, rozhodli jsme se oslavy ještě o rok odložit. 
Příští podzim tedy oslavíme 111 let od položení základního kamene a 110 
let od slavnostního otevření (14. září 1902). To už se naše škola zaskví 
v plné kráse. 
 Také ostatní budovy nepřišly zkrátka. V budově čp. 11 (v průchodu) 
jsme dvě třídy vymalovali a vybavili novým nábytkem a jakmile to fi nanč-
ní situace dovolí, budeme pokračovat. Skvělou práci zde odvedli pan 
Petr a pan Kratochvíl. U budovy čp. 4 (u kostela) jsme dali opravit po-
dezdívku ze dvorka (pan Stříhavka). Technické služby města Opočno by 
měly provést úpravu druhé poloviny dvorku, plot nám sponzorsky zajistí 
paní Kritina Colloredo–Mansfeldová. Děkujeme.
 I na zkvalitnění výuky bylo pamatováno. Vzhledem k tomu, že se 
v průběhu dvou minulých let podařilo vybudovat počítačovou učebnu na 
1. stupni a modernizovat počítačovou učebnu 2. stupně, jsou v naší škole 
vytvořeny podmínky pro intenzivnější výuku informatiky. Cílem výuky je, 
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ku, čímž se neuhrazený poplatek ze psa může zvýšit až na trojnásobek! 
Dále pokud občan poruší povinnost stanovenou v obecně závazné vyhláš-
ce, lze celou věc řešit v přestupkovém řízení dle zákona č. 200/1990 Sb. 
o přestupcích § 46 a uložit pokutu až do výše 30 000 Kč. Apelujeme tudíž 
tímto na občany Opočna, kteří nemají psa přihlášeného nebo nehradí za 
svého čtyřnohého miláčka poplatek, aby tak neprodleně učinili, neboť 
zjištění takového stavu namátkovou kontrolou povede neodvratně ke zby-
tečným výdajům majitele, tak jak je popsáno výše. 
 Naším cílem není získat z kapes občanů další fi nanční prostředky, jak 
by se mohlo mnohým zdát. Naším cílem je zajistit co možná nejkomplet-
nější evidenci psů, která má za úkol zjistit majitele psa, který se rozhodl 
proběhnout se po městě bez svého páníčka. Peníze, které jsou vybrány na 
poplatcích, pak slouží k úhradě softwaru nezbytného pro vedení evidence 
a k pokrytí poplatků v útulcích, kam se odchycení psi musí umísťovat. 
 Ač v našem městě není schválena OZV o zákazu volného pobíhání psů, 
je každý majitel povinen zabezpečit zvířeti takové podmínky, aby nedo-
cházelo k bolesti, utrpení nebo poškození zdraví zvířete, a učinit opatření 
proti jeho úniku, tj. zamezit jeho volnému pobíhání. Tak hovoří zákon 
č. 246/1992 Sb., na ochranu zvířat proti týrání. Při nedodržení této po-
vinnosti vyplývající z citovaného zákona hrozí nezodpovědnému majiteli 
pokuta do výše 10 000 Kč, při opakovaném porušení do výše 15 000 Kč. 
 O ostatních náležitostech, které by měl každý majitel psa dodržovat, 
jako je očkování, pravidelné odčervení, sbírání exkrementů atd. není snad 
ani potřeba se rozepisovat. Je přece cílem každého zodpovědného majitele 
poskytnout svému čtyřnohému příteli tu nejlepší možnou péči a zároveň 
se chovat jako řádný občan.  OS

z p r á v y  z  k n i h o v n y  —

K N I Ž N Í  N O V I N K Y

Oddělení pro dospělé
– Jan Bauer: Hvězda Valdštejnova srdce
 Historický román.
– Zoe Ferrarisová: Oči pouště. Skutečný příběh.
– Joy Fieldingová: Nebezpečná zóna. Román.
– Frederick Forsyth: Kobra. Napínavý román.
– Peter de Jonge: Stíny zůstávají. Detektivka.
– Táňa Keleová-Vasilková: Duhový most. Román.
– Iva Lecká: 
 Deník šílené matky aneb Ženská vydrží jako kůň
 Humorný román.
– Zdeněk Mahler: Muž, který přežil Lidice
 Skutečný příběh.
– Adler Olsen: Žena v kleci. Thriller.
– Eva Palátová: Ata Mua kolem světa za 800 dní. Cestopis.
– Alison Weirová: Nevinná zrádkyně
 Vzestup a pád devítidenní královny Jany Greyové.
– Hana Whitton: Anna Falcká. Historický román.
– Turistický průvodce:  Budapešť, Berlín, Drážďany, Brno 
 a okolí, Okolím Berounky, Jeseníky, Vysočina, Český ráj

Dětské oddělení
– Disney: Bambi. Leporelo.
– Disney: Auta - Příběhy ze závodní dráhy 
 Dobrodružné příběhy.
– Disney: Zvonilka a velká záchranná výprava
 Pohádkový příběh.
– Zuzana Pospíšilová: Letadélko Jurášek
 Dobrodružné příběhy pro malé čtenáře.
– Jill Murény: Čarodějnice školou povinné
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dál. Proto jsem založil zahradní centrum a jsem vděčný za všechny 
návštěvy. Nejen médií, ale každého, kdo se chce podělit o mé zkuše-
nosti. A jak je získávám? Především studiem odborných časopisů. 
A také cestováním. Jakmile někde vidím nějakou novinku, hned se 
ji snažím přenést do Opočna. Hrozně důležitá je i podpora v rodině, 
v manželce mám obětavou pomocnici.
 S novinkami prý přicházíte každoročně. Jak je to letos, je ně-
jaká?
Samozřejmě, tentokrát je to překrásná pnoucí rostlina Aristolochie 
elegans s atraktivními tmavočervenými květy. 
 Když jsme u těch barev, jste známý tím, že se Vám daří „objevo-
vat“ nové. Co považujete v této oblasti za svůj největší úspěch?
Určitě tořivky. Tady máme kolem třiceti druhů, deset z nich jsem 
vyšlechtil sám, některé barvy jinde neuvidíte. Podařil se mi i tmavo-
červený papoušek, z toho jsem měl velikou radost.
 Zdá se, že radost naplňuje celé Vaše centrum. Je to zásluha 
Vás, nebo Vašich květin?
Je to oboustranné. Ony dávají radost mně, já jim. Každá rostlina vy-
zařuje energii, předáváme si ji vzájemně. A pravdou je, že květiny 
nejsou jen dekorací, jsou skutečně schopny likvidovat některé ne-
zdravé látky v prostředí.
 Jak je to s tou energií? Prý je u každé rostliny jiné naladění.
Ano, je to tak. Je prokázáno, a vím to i ze zkušeností, že ne všechny 
rostliny mohou být u sebe. Energie některé může doslova zlikvido-
vat energii sousední rostlinky, která pak zahyne.
 A ještě k té energii. Prodávají se nejrůznější energetické nápo-
je, co jim říkáte?
Nevím, vystačím si s rostlinami. Teď jsem si zvykl na Gingo bilobu, 
jejíž macerát prokrvuje končetiny a přináší dobrou náladu. Ve světě 
rostlin najdete všechno. Gotu Kola stimuluje centrální nervový sys-
tém, Bacopa Monnieri podporuje paměť, Kalísie voňavá se využí-
vá při cukrovce, leukemii, rakovinných onemocněních. A tak bych 
mohl pokračovat dál a dál.
 Ve Vašem centru nejde jen o obchod, i nízké ceny vypovídají 
spíše o koníčku. Lidé si k Vám chodí také pro rady. Máte nějakou 
obecnou?
Říká se, že největším nepřítelem rostlin je voda a člověk. Vodou mů-
žete ublížit, každá rostlinka chce své množství, každá vyžaduje jiné 
podmínky, ty je potřeba znát. A člověk? Zase se vrátím k tomu, co 
jsem říkal na začátku. Důležité je, aby to, co člověk dělá, dělal rád 
a s láskou. 
 V Zahradním centru Jaroslava Černého to platí stoprocentně, dů-
kazem nejsou jen rostliny. Jeho koníčkem jsou i poštovní holubi, ti 
mu běžně sedají na ruku, stejně se k ní stahují ryby v malém jezírku, 
pro pohlazení si připlouvá také americký sumeček. Zdá se, že recept 
na štěstí existuje, v Zahradním centru v Opočně ho určitě najdete.
 Článek vyšel v Rychnovském deníku, pro Opočno připojuji malý 
povzdech. Když kráčím po nové pěší zóně a Trčkově náměstí, říkám 
si, jak by bylo krásné, kdyby se do těchto míst mohl přesunout kou-
sek barevného světa pana Černého. Dana Marková

aby naši žáci získali dovednosti v ovládání výpočetní techniky a moder-
ních informačních technologií, orientovali se ve světě informací, naučili 
se tvořivě pracovat s informacemi a využívat je při dalším vzdělávání 
i v praktickém životě. Předmět informatika bude od tohoto školního roku 
v naší škole vyučován od 5. do 9. ročníku. Obě počítačové učebny využívá-
me při výuce v ostaních předmětech a využijeme je i pro plánované kurzy 
práce s počítačem pro seniory, které by se měly začít na podzim. 
 Změny budou i v pedagogickém sboru. Děkuji všem odcházejícím uči-
telům za odvedenou práci (Mgr. Miloslav Hubený, Mgr. Hana Roubalová, 
Mgr. Martina Syrová, Mgr. Kateřina Šuhajdová) a novým kolegům (Mgr. 
Lenka Švandová, Mgr. Lucie Horáková, Mgr. Jana Novotná, Mgr. Mar-
tina Svatoňová) přeji hodně radosti z předávání nových poznatků svým 
žákům. Děkuji také paní Květoslavě Krunčíkové za vždy pečlivě vykoná-
vanou práci a přeji jí, aby si důchod užila  dlouhá léta ve zdraví a spokoje-
nosti. Nové paní uklízečce (paní Edita Paštiková) přeji, ať se jí u nás daří. 
Našim žákům přeji nejen úspěšné vykročení do nového školního roku, ale 
také jeho úspěšné zakončení. Mgr. Jana Hrnčířová

O Č I M A  R E D A K C E : 
B A R E V N Ý  R Á J  V  O P O Č N Ě

Zahradní centrum v Opočně mnozí nazývají zeleným rájem. Ráj ur-
čitě, ale v této roční době si zaslouží spíše pojmenování barevný. Ne-
jen fuchsie, begonie a subtropické rostliny nepřeberných barev, ale 
i bonsaje či rostliny s výraznými léčivými účinky, to je svět Jaroslava 
Černého, který najdete v centru Opočna za hotelem Praha. Ačkoliv 
Jaroslav Černý není vyučeným zahradníkem, výsledky jeho práce 
obdivuje laická veřejnost a uznávají je i odborníci. Není divu, že je 
častým hostem Českého rozhlasu Hradec Králové. Televizní diváci 
ho znají např. z Toulavé kamery či Receptáře prima nápadů. Jeho za-
hradní centrum (www.zahradaopocno.cz) slaví letos své patnáctiny, 
a tak se nabízejí otázky nejen na současnost.
 Ve světě rostlin jste jako doma, proč jste se zahradničení nevě-
noval už v mládí?
Rodiče měli v Opočně cukrárnu, bylo mi tedy souzeno stát se cuk-
rářem. Po skončení tehdy osmileté povinné docházky jsem odešel 
na střední školu do Brna, kde se učili pekaři a cukráři. Je to krásné 
povolání, i když už za několik let bylo všechno jinak.
 V jakém smyslu jinak? Co se změnilo?
Během studia v Brně mi z domu napsali, že naše cukrárna byla zná-
rodněna, myslím, že to bylo v roce 1956. Takže živnost svých rodičů 
jsem nakonec nepřevzal, byl jsem zaměstnán u Východočeských pe-
káren a cukráren. Když jsem nastoupil v podniku v Dobrušce, našel 
jsem tam kus domova – setkal jsem se  s některými stroji, které po-
cházely z naší cukrárny.
 Je vidět, že Vás zahrada těší. Těšilo vás i Vaše „sladké řemes-
lo“?
Určitě. Důležité je, aby to, co člověk dělá, dělal rád a s láskou. To se 
mi dařilo celý život. Když se mi povedl krásný dort, měl jsem stejnou 
radost, jako když teď vypěstuji krásnou květinu. 
 Ale i to se musí umět. Kdo Vás učil zahradničit?
Maminka měla zahrádku, takže jsem už odmalička pomáhal, tatí-
nek mě učil roubování, strýc byl lesníkem. Od každého jsem něco 
pochytil a co se v mládí naučíš, ve stáří jako když najdeš. To u mě 
platí stoprocentně.
 Takže před patnácti lety jste začal úročit své zkušenosti. Ale od 
té doby se hodně změnilo, o Vašem centru se mluví i v médiích. 
Jak to děláte?
To, že o mně vysílala televize, mě samozřejmě těší, ale nikdy to ne-
bylo mým cílem. Všechny rostliny jsou živé organizmy, které mohou 
život každého člověka obohatit, tak to cítím a tak to chci předávat 
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Č Á N K A

Občas, když pročítám Opočenské noviny, tak se sama sebe 
ptám, kolik toho o Čánce opočenští vůbec vědí. Leckdo by 
mohl říci, že je to nepatrné procento, ale víte, že občané Čán-
ky tvoří téměř 9 % obyvatel města Opočno? A v tuto chvíli 
v patnáctičlenném zastupitelstvu města není ani jeden občan 
Čánky.
 Každý si je vědom rozdílů mezi životem na vsi a ve městě, ale 
málokdo už přemýšlí o tom, že všichni lidé mají stejné potře-
by. I my potřebujeme školu, obchody, poštu, úřady... Máme to 
sice kousek dál a tím i problematičtější, nejvíce starší spoluob-
čané, kteří musí spoléhat na pomoc od jiných. Ale zase máme 
větší klid a neřešíme denně projíždějící velké množství auto-
mobilů. Také lidská soudržnost a pomoc má zde větší sílu.
 Dne 9. července Čánka oslavila již 650 let od první písemné 
zmínky o obci. K této příležitosti jsme uspořádali výstavu, na 
kterou se přišlo podívat mnoho lidí, a všichni naši snahu chvá-
lili. Prací na tomto projektu jsme strávili velmi mnoho času, 
neboť historie obce bohužel není za 20. století vůbec zazname-
nána. Tudíž jsme vše dávali dohromady pomocí pamětníků, 
kteří byli ochotni vzpomínat. Tehdejší kroniky sice existovaly, 
ale po územní reorganizaci, kterou byla Čánka dne 1. 7. 1960 
přidružena k Opočnu, nejsou k nalezení. Nevím, jak probíhala 
přeměna na příměstskou část, tehdy jsem nebyla ještě na svě-
tě, ale vím, že v následujících letech začala obec být ze strany 
Opočna lehce přehlížena. Zpočátku byla vesnice celkem sobě-
stačná, protože v rámci tzv. pětiletek a akcí Z se v obci uděla-
lo mnoho, ale bez pomoci dobrovolných hasičů a pracovníků 
JZD by to nešlo. Problémy nastaly okolo „Sametové revolu-
ce“, kdy jsme donekonečna žádali o zprůchodnění náhonů, 
o kanalizaci, chodníky, novou silnici. Nebylo nic, leccos z toho 
není dodnes. Ale musím říci, že v posledních 10 letech se mno-
hé obrátilo k lepšímu. Když nám v roce 2001 udělali novou as-
faltovou silnici, byli jsme v sedmém nebi. A dnes máme lepší 
silnici, než je hlavní tah Opočno – Hradec Králové. Škoda jen, 
že nedotáhli silnici i před obchod, tam už to vypadá jak po 
válečném tažení. Od té doby je vidět, že přece jen nejsme na 
všechno sami. Každý rok se dostane i na nás, když se sečou 
trávníky, ošetřují stromy a dokonce i vysazují nové, na místo 
těch, které musí být pokáceny. Jsme ochotni pomoci, máme 
práci v krvi, na vesnici se vždy muselo pracovat.
 A máme i skvělou partu lidí ve Sboru dobrovolných hasi-
čů, kteří vedou veškeré kulturní dění v obci. Již 7 let je v Čánce 
pořádána soutěž v hasičském útoku, a stejně jako Opočno po-
řádáme ples, karneval, čarodějnice, dětský den, posvícenské 
posezení s nohejbalovým turnajem proti obci Mokré a leckdy 
i posezení na Silvestra. A to vše zvládáme se skupinou zhru-
ba 15 lidí. Teď na konci července si mužská část sboru udělala 
brigádu a vyčistila vodní nádrž u obchodu. Asi neměli v sobot-
ní dopoledne lepší zábavu než se plácat v 20 cm nánosů bahna 
a traviny. Děláme to pro sebe, my kolem sebe chceme mít hez-
ké prostředí, a jestli do toho musíme dát trochu práce, tak ať.
 Ale jakoukoliv pomoc uvítáme. V tuto chvíli se chystá vy-
dání publikace o historii obce, aby zůstala zachována ales-
poň v nějaké podobě pro následující generace. Ale bohužel 
nám nebyla schválena dotace na vydání. Proto budeme hledat 
sponzory, kteří by přispěli třeba i menší částkou. Pokud k Vám 
někdo s touto žádostí o sponzorský příspěvek zavítá, prosím 
neodmítejte jen proto, že raději budete dotovat svoje „Opo-
čenské“, my jsme totiž také Vaši. Kateřina Vošlajerová

F R A N T I Š E K  K U P K A  A  O P O Č N O

To, že se před 140 lety v našem městě narodil, je naše štěstí. Ono 
totiž být rodištěm malíře, který dosáhl světového významu, oprav-
du není žádná zásluha. Je to štěstí, za které můžeme být vděčni. 
Když se nás Opočeňáků někdo zeptá, kdo byl František Kupka, 
odpověď mnohdy bývá velmi rozpačitá. Pochopitelně. Kupka se 
totiž proslavil svojí abstrakcí. A pochopit abstrakci? To není jed-
noduché a je na řadě otázka – má takové snažení smysl?
 Umění je jedinečnou cestou do nejrůznějších světů. Čím je 
toto umění abstraktnější, tím je cesta těžší, ale o to větší je získa-
né bohatství, o to krásnější jsou získané prožitky, o to zvláštnější  
a netušenější jsou světy, které se před námi otvírají v nás samých. 
A  pouze na nás samých zůstává, zda se rozhodneme těmito cesta-
mi procházet a  nabízené bohatství přijímat… 
 Jaké bylo Františkovo dětství? František Kupka se narodil 22. 
nebo 23. září 1871 v Opočně, a tak už datem narození začínají po-
tíže s letopočty jeho života i díla. Řešení této nejasnosti naznaču-
je zápis v dobrušském archivu, podle něhož se 22. září František 
narodil a 23. září byl pokřtěn. Roku 1872 se rodina přestěhovala 
do Dobrušky. Jako osmiletý prodělal František černé neštovice, 
doslova utekl hrobníkovi z lopaty. Za dva roky nato, roku 1881, 
mu zemřela matka, v následujícím roce se otec oženil. To byla ne-
blahá událost, neboť macecha měla pro Františkovy „malůvky“ 
málo pochopení... Tolik k dětství našeho slavného rodáka z knihy 
Miroslava Lamače, s Františkem se opět krátce sejdeme v příštím 
čísle ON. A na rozloučení aspoň dvě citace. 
 František Kupka: Tvoření v umění výtvarném: Vytváříme 
umění jenom nutností vyjadřovati navenek sama sebe. — Nezapo-
mínejme, že umění žije a se vyvíjí naším osobním úsilím. DM.
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Z P Ě V  V  O P O Č N Ě  A  O R F E O

Opočno je město s hudební tradicí. Nejenže je kolébkou mnoha 
slavných lidí, kteří mají své nezaměnitelné místo ve světě hudby, 
ale Opočno kdysi bývalo městem, kde fungovaly dva zpěvácké 
spolky – Vorel a Mlada. Ty už patří bohužel minulosti. 
 Když přišel učitel ZUŠ Kamil Remeš s nápadem předvést 
v Opočně části barokní opery Orfeo, našlo se hodně skeptiků. 
Dát v dnešní době dohromady lidi, kteří by nácviku obětovali 
svůj volný čas, to byl hodně odvážný kousek. Podařilo se, diváci 
ukázali, že ta práce měla smysl. Snad se podaří i repríza, večer 
je už stanoven – 17. 9. na nádvoří zámku. V kulturním kalendá-
ři toto datum nenajdete. Důvod? Je čas dovolených, zjistit, zda 
tento den vyhovuje všem účinkujícím, je v době uzávěrky ON 
nemožné. Ale jedno je jisté. Monteverdiho opera Orfeo nadchla 
diváky i účinkující, Opočno má šanci vrátit se ke své tradici, do 
níž patří i zpěvácké spolky. Sbory jsou nedílnou součástí větši-
ny podobných projektů a nevyžadují profesionální zpěváky. To 
ukázal i Orfeo, mnozí členové sboru neznali ani noty, dostali na-
hrávky a jednotlivé pasáže si naposlouchali. Orfeo není tečkou, 
je začátkem, ale jedině za předpokladu, že se najdou lidé, kteří 
nácviku obětují svůj volný čas...
 Vznikne v Opočně sbor? Vítán je každý, kdo si chce zazpí-
vat, odměnou jsou krásné chvíle s hudbou a příjemnými lid-
mi. Kontakt na Kamila Remeše: 776 863 458, mailová adresa
remes.ka@seznam.cz. ZUŠ Opočno

( D E M O K R A C I E )  B U Ď M E  R O M A N T I K Y

Když jsem připravoval pozvánku na letošní Hudební interpretační 
kurzy s podtitulem V ROMANTICKÝCH MLHÁCH..., potkal jsem 
se s problémem, čím pozvánku naplnit. Textu bylo málo. Návštěvníci 
našich koncertů vědí, že titulní strana je jasná, program je dán, ale co 
psát o protagonistech, jedná-li se o VIII. ročník. A tak jsem jako ná-
povědu přijal výzvu Jana Škrdlíka: Buďme romantici! K jeho velmi 
stručnému „Povídání“ jsem připojil setkání s romantickým hrdinou 
– snílkem, básníkem, rváčem a nešťastným milencem… Zaslechnete-
li: „Svůj širák odhazuji v dáli / a s gracií. Tam leží on! / Plášť zvolna 
spouštím, jenž mne halí, / a tasím – luzný těla sklon, ...“ , nebo: „To 
gaskoňští kadeti jsou, / Castel Jaloux jich kapitán, / bez studu hrají, 
rvou se, lhou...“, či: „Já nosím v nitru svém své elegance květ!“, ne-
mluvě už o slavné balkónové scéně, vytane nám z paměti Edmond 
Rostand – Cyrano de Bergerac.
Proč ho připomínám? Jednak je jedním z mých nejmilejších, ale ze-
jména pro poslání. Přes vražedný útok vedený podle ze zálohy nezná-
mým lokajem, bojuje i se smrtí: „Chci vzpřímen čekat ji… a s  pádným 
mečem v ruce!“ Do poslední chvíle bojovat se svými odvěkými nepřá-
teli: lží, kompromisy, předsudky, podlostí, lidskou hloupostí. „Však bít 
se budu, bít a bít až nakonec!“
 A fi nále: „Vše mi berete, můj vavřín i mou růži! / Jen berte, jedno 
přec však zůstane tu muži, / co sebou odnesu, co večer vrátím bohu,/ 
až s dvorným pozdravem se vznesu na oblohu,
co nemá trhliny, ni skvrny v triumf jistý, navzdory to odnesu… / To je 
… / Štít svůj čistý!“
 Neměli by na toto přísahat všichni ti demokraticky volení senátoři, 
poslanci, zastupitelé…?! A v okamžiku, kdy štít svůj ušpiní, vypad-
nout z kola ven. Že to nerozpoznají? Pak tam nemají co dělat, a je to 
naše ostuda. Demokracie zřejmě v skrytu duše předpokládala, že zvo-
leni budou lidé osvícení, vyzbrojení pamětí, svědomím, charakterem, 
kterým je dáno do vínku bojovat se: lží, kompromisy, předsudky, pod-

lostí, lidskou hloupostí… Jenomže nezřídka se stává, že zvoleni jsou 
nehodní, touha po moci je silnější a nějakou dobu to trvá, než „čas 
zchytralosti strhne kápi“. Okolí, které to sice zpozoruje, je ale příliš 
líné či pohodlné včas zareagovat, a dopustí to, čemu se říkávalo kult 
osobnosti, a pak už jde o strach. Názor je jeden, schvaluje se jedno-
myslně, skoro bych řekl jedním hlasem, protože ostatní názor nemají 
(už přeci jeden je).
 Kde je v té chvíli demokracie? Stále je tam, protože skupina po-
slušných vytvořená postupně prebendami a strachem je táž, co byla 
demokraticky zvolená. A co ti okolo? Coby. Zatím mají přece své jisté. 
A strach a prachy jsou mocnými argumenty. 
 A jak že to říká Cyrano? Začíná to: „Vše mi berete, můj vavřín i mou 
růži!“ (dál volně) ...však zůstane tu muži... jeho čistý štít.
 Apropó, copak je to vlastně, páni senátoři, poslanci, zastupitelé..., 
ten čistý štít?! Aha, že to byl romantik, zatímco dnes se nosí pragma-
tismus. A co ty konce?!
 Když slyším zaklínací argumenty všeho toho šetření, škrtání, refo-
rem nereforem, snižování veřejného dluhu, předstírané odpovědnosti: 
„Přece nemůžeme dopustit, aby naše dluhy splácely naše děti, vnou-
čata…“, napadá mne taková kacířská myšlenka. Pokud jde o peníze, 
jsou snad viníci známi, není-liž pravda?! Tak jaképak musíme splácet, 
snad musí splácet! Jenomže my máme na krku i ty „neveřejné“ dluhy, 
dluhy z oblasti duchovní, mravní, a o těch jsem nezaslechl z míst “po-
litických elit“ ani slovo, natož že je budou zcela jistě splácet (přesněji, 
že na ně budou doplácet) naše děti, vnoučata, ale i pravnoučata…, 
protože my jsme s jejich „splácením“ ani nezačali – možná sem tam. 
Viníci jsou známi: já, Ty, ale i Vy, nevyjímaje ony tzv. elity všeho dru-
hu – zejména politické. Co s tím?! Pro zachování zdravého rozumu 
doporučuji pro začátek: Buďme romantiky! Jenom nezapomeňme, že 
i v Cyranovi, aby ubránil svůj čistý štít, se v okamžiku, kdy se setkává 
se lží, podlostí, lidskou hloupostí... probouzí rváč.
 Nakonec přijměte ještě pozvání. 
V pátek 9. září od 19 hodin uvede v Mariánském kostelíku Opočenská 
beseda koncert souboru Bardolino. Filozofi í tohoto souboru (který se 
u nás s úspěchem představil v r. 2009) je interpretace hudby na pome-
zí žánrů. Ve své tvorbě vychází především z etnických tradic – lidových 
kořenů. Letos přichází Bardolino do Opočna se společným projektem, 
který připravilo se zpěvačkou Janou Procházkovou – Lidová poezie 
v písních – který prezentuje moravské písně ze sbírek Leoše Janáčka. 
Ve stejném duchu zazní na koncertu i skladby interpretů. Ivo Kašpar

M O D R Á  S T U H A  P R O  M O K R É

Dne 20. 8. 2011 převzaly starostka obce Mokré Blanka Kučerová a kni-
hovnice a kronikářka Dagmar Honsnejmanová na Novém Hrádku (vítěz 
Vesnice roku 2011 Královéhradeckého kraje) cenu v této soutěži – 2. mís-
to a Modrou stuhu za společenský život v obci. Tuto prestižní cenu obec 
Mokré získala v konkurenci 39 příhlášených obcí Královéhradeckého 
kraje. Cenu předávali: Ing. Michal Janeba – náměstek ministra pro regio-
nální rozvoj a cestovní ruch (Ministerstvo pro místní rozvoj ČR), Helmut 
Dohnálek – člen zastupitelstva Královéhradeckého kraje a 3. náměstek 
královéhradeckého hejtmana. Fotografi e na www.obecmokre.cz.

N Á B O R  M L A D Ý C H  H A S I Č Ů

Chceš-li se stát mladým hasičem, 
přijď k nám do hasičské zbrojnice!

– věková kategorie: 5–10 let v pondělí 5. září v 16 hodin
– věková kategorie: 11–15 let ve čtvrtek 8. září v 16.30 hodin

Sbor dobrovolných hasičů se na tebe těší!!!
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Pozvánka na 7. kolo Podorlické ligy 
v požárním sportu

SDH Opočno pořádá dne 10. 9. 2011 od 10 
hodin na Kupkově náměstí 7. kolo Podorlické 
ligy. Přijďte povzbudit družstva mužů a žen 
v požárním sportu. Družstva soutěží ve dvou 
kolech v požárním útoku. Budou bojovat také 
o putovní pohár města v kategorií mužů a v ka-
tegorii žen o putovní pohár Pavly Fabiánové. 

Občerstvení zajištěno.  Na viděnou se těší opočenští hasiči.

k a l e n d á ř  a k c í  —

Z Á Ř Í  2 0 1 1

 sobota 3. září od 12.30 hodin na Kupkově náměstí
— VETERAN CAR CLUB
 Pořádá město Opočno.

 sobota 3. září od 18 hodin na zámku v Opočně
— Hradozámecká noc

 neděle 4. září od 15 hodin v KND
— Divadélko Batole – O zlé koze
 Vstupné 20 Kč.

 pátek 9. září od 19 hodin v Mariánském kostelíku
— BARDOLINO 
 P. Fischer – housle, zpěv, M. Klepáčová – violoncello, 
 zpěv, C. Caller – perkuse, violoncello, zpěv a Jana  
 Procházková – zpěv. Pořádá Opočenská beseda.

 pátek 9. září od 20 hodin na zimním stadionu
— Koncert Lucie Bílé se skupinou Petra Maláska
 Vstupné na stání 499 Kč, na sezení 749 Kč .

 sobota 10. září od 10 hodin na Kupkově náměstí
— Hasičská soutěž v požárním útoku
 Soutěž družstev mužů a žen zařazená do seriálu 
 Podorlické ligy v požárním útoku. Soutěží se o Pohár 
 města Opočna a pohár Memoriálu Pavly Fabiánové.
 Pořádá SDH Opočno.

 od soboty 17. do neděle 18. září na zámku v Opočně
— Dny evropského kulturního dědictví
 Mimořádné zpřístupnění „pánské koupelny“. Jedná se  
 o prostor v části objektu, která sloužila pro soukromé  
 účely majitele zámku Josefa Colloredo-Mansfelda.

 čtvrtek 22. září od 19 hodin v obrazárně zámku
— Slavnostní koncert ke 140. výročí narození českého  
 malíře světového významu, opočenského rodáka  
 Františka Kupky – ART TRIO PRAHA
 E. Šilarová – klavír, V. Kobyle – housle, V. Petráček – 
 violoncello. Pořádá Opočenská beseda a město Opočno.

 od pátku 23. září v Mariánském kostelíku
— Návrat Františka Kupky domů
 Výstava děl Franiška Kupky. Do 31. prosince.

 pátek 30. září od 19.30 hodin v KND
— Koncert k 75. narozeninám básníka, textaře, 
 herce DJC etc. Miloně Čepelky
 Účinkují Miloň Čepelka a dechová hudba Valanka.
  Vstupné 70 Kč, předprodej v IC Opočno od 1. září 2011. 
 Pořádá Opočenská beseda a město Opočno.

P O Z V Á N K A

Vážení a milí všichni, kterým není protivná dechová hudba! 
V den podzimní rovnodennosti mi bude 75 roků a dechová hud-
ba Valanka mi k té příležitosti nabídla, že se naučí celou řadu pís-
niček, k nimž jsem napsal slova, a je ochotna je uvést na zvlášt-
ním koncertu, který zas slíbila ve spolupráci s městem Opočno 
uspořádat Opočenská beseda. Mám radost, ale nebylo by to ono, 
kdybych měl Valanku a její zpěváky poslouchat sám. Už teď jsem 
proto vděčen každému, kdo bude v Kodymově národním domě 
v pátek 30. září večer se mnou. Rád vám tam za to o písničkách 
a o lecčem jiném prozradím pár zajímavostí a třeba nám ten spo-
lečný večer vstoupí do vzpomínek. Pořadatelé slíbili vytisknout 
i plakáty, ze kterých se dozvíte podrobnosti, tohle prosím přijmě-
te jako předběžné osobní pozvání. Děkuji vám.  Miloň Čepelka.

K V A L I T N Í  J A B L E Č N Ý  M O Š T  Z  O P O Č N A

— první příjem jablek v pátek 2. září 2011 — 

Provozní dny vždy: 
pondělí, středa, pátek: 15–17 hodin | sobota 8–11 hodin

Na příjemnou spolupráci s vámi se těší pracovníci moštárny 
v Opočně. Více informací na tel. 728 232 810.

K V Ě T I N O V Á  S O U T Ě Ž  V  M O K R É M

V Mokrém probíhá již 5. ročník o nejrozkvetlejší dům v obci. 
Hlasování je na obecním úřadě, ale také na webových strán-
kách obce www.obecmokre.cz do 18. 9. 2011 do 12 hodin.

S O U T Ě Ž  Z P R A V O D A J Ů  R Y C H N O V S K A

Soutěž zpravodajů probíhá s hlasováním na webových strán-
kách Rychnovského deníku www.rychnovsky.denik.cz do 
12. 9. 2011 do 12 hodin. Vyhodnocení se bude konat 20. 9. 
2011 v Mokrém. Více na stránkách knihovny U Mokřinky 
www.obecmokre.cz/knihovna.

Předprodeje v informačním centru

— XVIII. CZECH INTERNATIONAL AIR FEST 2011
  3. a 4. 9. na letišti v Hradci Králové
— OLYMPIC – 50 let výročí – 26. 11. v Českém Meziříčí
— „Vše nejlepší Tour 2011“ Marie Rottrová
 9. listopadu zimní stadion v Hradci Králové
— NAZARETH – Rocková legenda se vrací do Čech!  
 30. listopadu KD v Solnici
— THE VERY BEST OF BLACK GOSPEL
 2. prosince v Aldisu Hradec Králové
— a na mnoho dalších koncertů, divadel či muzikálů
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Mladí opočenští fotbalisté v Itálii

Na podzim roku 2010 přišla na adresu TJ Spartak Opočno 
nabídka pro hráče starší přípravky zúčastnit se fotbalové-
ho turnaje v zahraničí. Trenéry nabídka zaujala, zjistili vše 
potřebné, zájem hráčů, fi nanční možnosti, a začali shánět 
sponzory. Bylo rozhodnuto. Do Itálie se pojede!
 A tak 9. června 2011 hráči starší přípravky společně s hrá-
či mladší přípravky vyrazili do severoitalského města Chio 
Gio změřit síly se zahraničními soupeři. Hráče doprovázeli 
mimo trenérů ještě fanoušci z řad rodičů. 
 Turnaje se zúčastnilo celkem 10 mužstev ze šesti evrop-
ských států. Hrálo se ve dvou skupinách, naši hráči postup-
ně remizovali s SV ZEITLARN (Německo) 1:1, porazili 
PGS POL. S. GIUSTO (Itálie) 3:1 a Gsd Ca Bianca (Itálie ) 
0:6 a ve své skupině zvítězili, čímž si zajistili postup do fi ná-
le. Tam se hrálo systémem každý s každým. I tady podali naši 
velmi dobrý výkon a obsadili velice pěkné 3. místo. Domů 
přivezli pohár a spoustu zážitků, nejen fotbalových.
 Děkujeme městu Opočno, TJ Spartak Opočno a všem dal-
ším sponzorům a příznivcům kulatého míče, kteří nám po-
mohli tuto akci uskutečnit. A přání na konec: Snad se nám 
v příštím roce vydaří podobná akce!
 Sponzoři: Město Opočno, TJ Spartak Opočno, VERMAX
 s. r. o., Vlastimil Lelek – servis hasicích přístrojů, Josef 
Dvořák Dobruška – AUTODOPRAVA, Jakub Felcman – vý-
roba dortových forem, Ivo Novohradský Křovice, Jaroslav 
Krahulec – topení, voda, plyn, KWS CZ s. r. o. Opočno – 
p. Konečný, Restaurace Jordánek, Květinka Sandra – 
p. Jarkovská, Petr Falta Domašín, Občerstvení na Hřišti – 
p. Brožek, Vladimír Čtvrtečka – AUTODOPRAVA, Zámec-
ká vinotéka – p. Chadimová, Rege – Ing. Jaroslav Tošovský, 
Jaroslav Flígr.
 Za oddíl starší přípravky Karel Brožek a Vladimír Vejr

 — O P O Č E N S K Á  H O K E J B A L O V Á  L I G A

13. kolo neděle 10. července
 Pohoří — Demons 6:0 (2:0, 2:0, 2:0) 
 Lady–Bugs — Trefa Reality 4:2 (2:1, 1:0, 1:1) 
 Dobříkovec — České Meziříčí 1:12 (0:3, 0:5, 1:4) 
 Dobříkovec — Demons 3:5 (1:1, 2:1, 0:3) 
 České Meziříčí — Trefa Reality 3:2 (1:1, 1:1, 1:0) 
 Lady–Bugs — Meteor HK 1:11 (0:1, 0:6, 1:4)
Čtvrtfi nále – 1. zápasy – neděle 24. července
 Trefa Reality — Dobříkovec 14:1 (3:0, 4:0, 7:1) 
 Pohoří — Demons 0:3 (0:1, 0:0, 0:2) 
 Meteor HK — Lady-Bugs 3:1 (1:0, 0:1, 2:0) 
 Dobříkovec — Trefa Reality 1:15 (0:4, 0:5, 1:6) 
 Demons — Pohoří 6:1 (3:0, 1:1, 2:0) 
 Lady–Bugs — Meteor HK 5:11 (2:4, 1:3, 1:4)
Semifi nále – 1. kolo – sobota 20. srpna
 České Meziříčí — Demons 5:0 (1:0, 2:0, 2:0) 
 Trefa Reality — Meteor HK 3:5 (2:1, 1:1, 0:3)

 — F O T B A L O V É  Z Á P A S Y

M U Ž I  A  –   1 . B  T Ř Í D A  S K U P I N A  B

Pohár KFS – předkolo / neděle 31. července
 BOROHRÁDEK — OPOČNO 4:4 (1:2) na penalty 5:6 
Pohár KFS – 1. kolo / sobota 6. srpna
 OPOČNO — DOBRUŠKA 1:6 (0:4) 
Mistrovská utkání – 1. kolo / neděle 14. srpna
 OPOČNO A — LOKOMOTIVA HK 1:1 (1:1) 
Mistrovská utkání – 2. kolo / neděle 21. srpna
 BABÍ — OPOČNO A 0:0 (0:0)

Příští domácí utkání: sobota 24. září v 16.30 hodin Opočno A – Hlušice

M U Ž I  B  –   O P  I I I . T Ř Í D Y

Mistrovská utkání – 1. kolo / neděle 21. srpna
 OPOČNO B — ROVEŇ 2:3 (1:2) 
Mistrovská utkání – 2. kolo / neděle 21. srpna
 DOBRUŠKA C — OPOČNO B 3:1 (1:1) 

Příští domácí utkání: neděle 25. září ve 14 hodin Opočno B – Křivice

B U R Z A  H O K E J O V É  V Ý Z B R O J E

HC Baroni Opočno pořádají tradiční předsezónní burzu ho-
kejové výzbroje, která nabízí možnost prodeje nebo koupě po-
užitých věcí. Firma HEJDUK SPORT umožní nákup nových 
věcí s výraznými výprodejovými slevami modelů 2010, 2011. 
Akce se koná v sobotu 17. září 2011 na zimním stadionu od 9 
do 12 hodin, příjem věcí od 8.30 hodin.

Z důvodu omezeného prostoru v Opočenských novinách 
zveřejňuji pouze výsledky odehraných zápasů. Podrobnější 
informace včetně komentářů získáte na internetových strán-
kách www.hokej.opocno.cz a www.fotbal.opocno.cz. 
 Miloš Kopecký

Vydává Město Opočno. Zdarma. E-mail: opocenskenoviny@mu.opocno.cz, tel./fax: 494 668 338. Šéfredaktorka: Mgr. Jana Hrnčířová

Redakční rada: Ing. Markéta Fingrálová, Kateřina Francová, Bc. Dana Marková. Redakční rada neodpovídá za stylizaci příspěvků a za tiskové chyby. 

Vyhrazuje si právo na krácení příspěvků. Za obsah článků plně zodpovídají jejich autoři a jejich názory nemusí vyjadřovat postoj redakční rady. 

Nevyžádané rukopisy se nevracejí. Grafi cká osnova: atelier duplex s. r. o. Grafi cká úprava: Abakus o. s. Tisk: Rodomax s. r. o., Nové Město n. Metují.

Rozšiřuje: Česká pošta. Volné výtisky jsou k dostání v IC Opočno, Kupkovo nám. 247. Registrace MK ČR E 11930. Náklad: 1400 výtisků.

Příští číslo vyjde 22. 9. 2011 — Uzávěrka 13. 9. 2011 v 15 hodin

 
 

… pro nov  otev enou kancelá  v Rychnov  nad Kn žnou 

P IJME 
obchodní zástupce / finan ní poradce pro m sta 
Rychnov n.K., Dobruška, Opo no, Kostelec n.O., astolovice 

V obchodním týmu Wüstenrotu naleznete jistotu odpovídající 
zázemí firmy p sobící na evropském trhu devadesát let. 
Zájemci pište na: martin.hatka@obchod.wuestenrot.cz 

 Platí i pro absolventy škol!                           www.wuestenrot.cz 

inzerce


